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PROTOKÓŁ Nr 37/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 22 października  2019 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 5 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy  

2. Seweryniak Elżbieta  

3. Sławiński Sławomir 

4. Szczerbaty Iwona 

5. Wągrowski Bogdan  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 3 członków Komisji: 

 

1. Kurnyta Danuta 

2. Majak Violetta 

3. Sławiński Łukasz 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Sławomir Sławiński, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 177/6, obręb 3)- 88.2019  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości – 89.2019  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra- 90.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla 

przeprowadzenia głosowania nad wyborem ławników do Sądu rejonowego w Kamiennej 

Górze na kadencję 2020-2023 – 91.2019  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  

w Kamiennej Górze na kadencję 2020-2023- 92.2019  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2019 rok- 93.2019  

10. Omówienie odpowiedzi na wniosek przy udziale Kierownika Biura Architekta Miasta- 

BRM.0003.101.2019  

11. Omówienie odpowiedzi na wniosek przy udziale Kierownika Wydziału Infrastruktury 

Miejskiej i Ochrony Środowiska- BRM.0003.111.2019 

12. Zapoznanie się z zaproszeniem na obchody święta Św. Jana Pawła II w Kamiennej Górze.  

 

13. Sprawy różne 

14. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

  

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. – 88.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KBSiR Sławomir Sławiński /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.5. – 89.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Burmistrz Miasta Kamienna Góra proponuje stawki od środków transportowych 

pozostawić na dotychczasowym poziomie. 

  

Natomiast jeśli chodzi o stawki podatku od nieruchomości proponuje je podnieść  

o różnicę stawki maksymalnej wskazanej przez Ministerstwo Finansów. 

 

Budżet miasta zyskałby z różnicy między stawką obowiązującą a stawką proponowaną 

126 643,44 zł w skali całego przyszłego roku.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.6. – 90.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KBSiR Sławomir Sławiński.  

 

Komisja wyraziła chęć spotkania z Dyrektorem Centrum Obsługi Jednostek 

Waldemarem Woźniakiem w celu omówienia projektu uchwały na kolejnym 

posiedzeniu Komisji tj. dnia 29.10.2019 r. o godz. 1430. 

 

 Po spotkaniu Komisja zaopiniuje projekt uchwały.  

 

Ad.7. – 91.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KBSiR Sławomir Sławiński /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
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Ad.8. – 92.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił 

Wiceprzewodniczący KBSiR Sławomir Sławiński /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.9. –93.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona 

Pazgan /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż zwiększa się plan dochodów miasta na 

2019 rok ogółem o kwotę 756 021,88 zł z tytułu: 

 

• wpływu ze sprzedaży składników majątkowych- 50 000,00 zł 

• wpływ z dotacji celowych w ramach programów finansowych z udziałem 

środków europejskich – 86 021,88 zł 

• wpływ z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych 

jednostek organizacyjnych – 270 000, 00 zł 

• wpływ z gospodarki odpadami komunalnymi – 300 000,00zł  

 

W związku z powyższym wprowadza się plan wydatków na 2019 rok ogółem o kwotę 

756 021,88zł na: 

 

• spłatę odsetek od zaciągniętych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

kredytów i pożyczek- 100 000,00zł 

• zakup usług przez jednostki samorządu terytorialnego od innych jednostek 

samorządu terytorialnego- 300 000,00zł  

 Miasto ma problem z ponoszeniem dużych nakładów finansowych na 

utrzymanie osób przebywających w Domach Pomocy Społecznej. W DPS 

umieszczonych jest około 45 osób koszt pobytu jednej osobo to około 4 000 zł 

za miesiąc. Większość osób korzystających z usług DPS to osoby starsze z 

małymi dochodami, według przepisów 70% emerytury jest pobierane na 

poczet ww. kosztów, jednak przy najniższych świadczeniach miasto średnio 
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dopłaca do jednej osoby około 3 200zł miesięcznie. W planie na przyszły rok 

miasto będzie musiało przeznaczyć około 2 mln złotych 

• gospodarkę odpadami komunalnymi  oraz zakup energii elektrycznej – 

356 021,88zł 

Miasto musi dofinansować Miejskie Centrum Kultury Fizycznej ponieważ 

jednostka objęła w zarząd ORLIK przy ul. Lubawskiej, ponadto znacznie 

wzrosła cena za energię elektryczną, która jest niezbędna do podgrzewania 

wody w basenie. Dodatkowo zaistniała potrzeba zakupu filtrów, koszt około  

35 000 zł 

• wynagrodzenia osobowe pracowników Centrum Obsługi Jednostek – 

42 000,00 zł 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.10. – BRM.0003.101.2019 

 

Komisja zadecydowała o przełożeniu spotkania dotyczącego omówienia odpowiedzi 

na wniosek Komisji przez Kierownika Biura Architekta Miasta Andrzeja Omachla na 

kolejne posiedzenie Komisji tj. 29.10.2019 r. o godz.1430. 

 

Ad.11. – BRM.0003.111.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Miasta Magdalena Bręśkiewicz poinformowała, że Spółdzielnia Mieszkaniowa może 

umieścić lustro na swój koszt za zgoda Powiatu kamiennogórskiego. Kierownik 

Wydziału IOŚ zadeklarowała, że droga elektroniczną prześle wniosek Komisji do 

Prezesa Spółdzielni celem szybkiego załatwienia sprawy.  

 

Ad.12. – Zapoznanie się z zaproszeniem na obchody święta Św. Jana Pawła II 

 w Kamiennej Górze.  

 

 Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 7 do protokołu/.  
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Ad.13. Sprawy różne 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Miasta Magdalena Bręśkiewicz poinformowała, że w sprawie wykonania schodów 

przy sklepie wielkopowierzchniowym Bricomarche przy ul. Wałbrzyskiej podejmowała 

próby kontaktu z właścicielem, niestety bezskutecznie.  

 

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska   

 

Wiceprzewodniczący KBSiR 

 

      Sławomir Sławiński  
 


